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Z A P I S N I K

3. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bila v ponedeljek, dne 26. januarja
2015, ob 13. uri v sejni sobi na Magistratu na Ptuju, Mestni trg 1/I, soba 8.
Sejo je na podlagi 23. člena Statuta občine in 21. člena Poslovnika sveta sklical in vodil Miran
Senčar, župan Mestne občine Ptuj, ki je uvodoma pozdravil prisotne na seji in ugotovil
sklepčnost seje.
Od 29 članov sveta je bilo na začetku seje prisotnih vseh 26 svetnic in svetnikov, s čimer je na
podlagi 10. člena Statuta občine bila podana sklepčnost seje. Svet je na podlagi 1. odstavka 44.
člena Poslovnika sveta lahko nadaljeval s sejo in veljavno sprejemal odločitve.
Skupaj prisotni svetniki:
Gorazd Orešek, dr. Darja Koter, Julija Tepeš, mag. Martin Mlakar, Nataša Vuk, Klemen Rutar,
dr. Štefan Čelan, Metka Petek Uhan, Jure Hanc, Tatjana Vaupotič Zemljič, Marjan Cajnko, mag.
Darja Harb, Rajko Fajt, Helena Neudauer, Marjan Kolarič, Sonja Pučko, Branko Kumer, Polonca
Enci, Miran Meško, Nuška Gajšek, Milan Krajnik, Silvestra Gorjup, Janez Rožmarin, Slavko
Kolar, Miša Pušenjak in Robert Šegula.
Odsotni svetniki: Patricija Kovačec, mag. Vlasta Stojak in Darko Rojs.
Na seji sveta so prisostvovali tudi: Miran Senčar, župan Mestne občine Ptuj, mag. Vlasta
Stojak, direktorica občinske uprave, mag. Stanko Glažar, vodja Kabineta župana, Alenka Korpar,
direktorica SOU občin Sp. Podravja, Zdenka Ristič, vodja Oddelka za NJS, Tanja Farič, vodja
Oddelka za finance in analitiko, Andrej Trunk, vodja Oddelka za GIK, Adela Ferme, Oddelek za
GIK, Milena Turk in Matej Gajser, Kabinet župana in Denis Hrga, Oddelek za splošne zadeve.
Na seji prisotni novinarji: Stanka Krajnc Letonja, Stasa Cafuta Trček, Anemari Kekec,
Gabrijela Milošič in Mojca Zemljarič.

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA:
Sklicatelj je z vabili za 3. sejo predlagal 14. točk možnega dnevnega reda. Vabilo je bilo 15. 1.
2015 objavljeno in dostopno na spletni strani Mestne občine Ptuj in portalu svetniki, prav tako
je bilo vsem vabljenim posredovano obvestilo po elektronski pošti. Gradivo za vse točke z vsemi
prilogami je bilo prav tako objavljeno in dostopno na naši spletni strani in portalu svetniki, v
četrtek dne 15. 1. 2015, razen za točke 8., 9. in 13.

Pred glasovanjem o dnevnem redu je župan predlagal, da se sledi predlogu Komisije za mandatna
vprašanje, volitve in imenovanja, ki je predlagala, da se pri točki Volitve in imenovanja podtočki
e) in f) - predloga Ugotovitvenih sklepov o prenehanju mandata članicama Mestnega sveta
Mestne občine Ptuj - premakneta in uvrstita na začetek dnevnega reda pod točko 2.a in 2.b.
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Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom Komisije za mandatna vprašanja,
volitve in imenovanja in ni imela pripomb.

Predlog za umik 8. in 9. točke iz dnevnega reda:
8. Predlog Soglasja k spremembi cen storitev obvezne občinske gospodarske javne službe
varstva okolja odvajanja in čiščenja komunalne in odpadne vode v Mestni občini Ptuj

9. Predlog Sklepa o višini subvencioniranja storitev gospodarske javne službe varstva
okolja odvajanja in čiščenja komunalne in odpadne vode v Mestni občini Ptuj

Statutarno pravna komisija se je seznanila z dejstvom, da pri teh točkah ni bilo pravočasno
pripravljenega gradiva, s čemer v skladu s sedmim odstavkom 26. člena poslovnika niso
izpolnjeni pogoji za obravnavo gradiva na seji, zato komisija predlaga županu umik točke z
dnevnega reda.

Obrazložitev:
Ker za ti točki ni gradiva, se v skladu s tretjim odstavkom 31. člena poslovnika sveta iz predloga
dnevnega reda umika z vabili predlagani
- 8. točka, ki glasi: Predlog Soglasja k spremembi cen storitev obvezne občinske gospodarske
javne službe varstva okolja odvajanja in čiščenja komunalne in odpadne vode v Mestni občini
Ptuj in
- 9. točka, ki glasi: Predlog Sklepa o višini subvencioniranja storitev gospodarske javne službe
varstva okolja odvajanja in čiščenja komunalne in odpadne vode v Mestni občini Ptuj.

Predlog za umik 10. točke iz dnevnega reda:
Predlog Sklepa o sprejemu Poročila o poslovanju družbe Javne službe Ptuj d.o.o. za
obdobje januar – september 2014

Odbor za finance je mestnemu svetu predlagal, da sklep po obravnavi sprejme.

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo je z večino glasov (ZA-4, PROTI-
3 od 7 navzočih) podprl predlog sklepa in ga predlagal mestnemu svetu v obravnavo in sprejem v
predloženem besedilu.
Predsednik odbora Darko Rojs ter člana Oton Mlakar in Gorazd Orešek so glasovali proti
predlogu sklepa o primernosti poročila. Bili so mnenja, da poročilo ni ustrezno pripravljeno,
dovolj pregledno in narejeno po pregledu posameznih gospodarskih dejavnostih, da bi lahko iz
njega razbrali podatke, na osnovi katerega bi se lahko odločili, za potrditev poročila.

Odbor za gospodarstvo se je seznanil s predlogom sklepa in ga ni podprl (5-PROTI, 2-
VZDRŽANA) iz sledečih razlogov: poročilo je sestavljeno po metodologiji, ki je veljalo do
sedaj, vendar ta metodologija ni v skladu z izdelavo periodičnih in letnih poročil, kot jih
predvidevajo računovodski in ostali standardi, zato so se člani odbora s tem poročilom samo
seznanili in hkrati predlagajo, da se v bodoče pripravljajo poročila na ustrezen način.
Odgovori na pripombe, ki so bili podani na seji odbora se naj vključijo v letno poročilo Javnih
služb Ptuj.
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Prav tako naj lastnik predloži vizijo oz. strategijo o delovanju Javnih služb Ptuj d.o.o. za
kratkoročno in dolgoročno obdobje.

Odbor za družbene dejavnosti je iz vidika svojih pristojnosti prav tako obravnaval to točko.
Članice odbora se strinjajo, da gradivo ni pripravljeno do te mere, da bi bilo na seji mestnega
sveta o njem mogoče razpravljati in posledično ni primerno za sprejem. Pripravljavca gradiva
pozivajo, da je potrebno tovrstna gradiva pripraviti strokovno neoporečno in skladno s področji,
za katera je družba kompetentna. Odbor poudarja, da iz poročila, ki vsebuje tudi načrtovane
naloge za leto 2015, ni razvidno, ali sta nadzorni in programski svet o gradivu razpravljala.
Poročilo je preveč splošno, brez ustreznih pojasnil in pri navajanju prihodkov in odhodkov ne
upošteva temeljnih standardov. Odbor ugotavlja, da je letni program za leto 2015 zgolj splošna
informacija o načrtih, brez poglobljenih vsebinskih pojasnil in stroškovnih izhodišč.

Statutarno pravna komisija se je seznanila s pripombami Odbora za okolje in prostor ter
gospodarsko infrastrukturo, Odbora za gospodarstvo ter Odbora za družbene dejavnosti.
Komisija z vidika svojih pristojnosti k predlaganemu sklepu nima pripomb in ga predlaga
mestnemu svetu v obravnavo in sprejem.
Komisija je hkrati predlagala, da se zaradi statusne spremembe, ki je bila izvedena v preteklem
letu, pristopi k spremembi akta o ustanovitvi in Odloka o ustanovitvi podjetja Javne službe Ptuj
d.o.o., v katerih se uskladijo pristojnosti organov upravljanja in dolžnosti podjetja v zvezi s
poročanjem mestnemu svetu.

Župan je menil, da se na podlagi mnenj odborov in na podlagi natančnega pregleda poročila
ugotavlja, da devetmesečno poslovno poročilo o delu Javnih služb Ptuj d.o.o. ni tako
nepomembno, saj je pomembno iz razloga, ker moramo na podlagi tega poročila pogledati,
kakšen program dela je družba pripravila za leto 2015. Poročilo je sestavljeno tako, da ni mogoče
ugotoviti rezultata po posameznih dejavnostih, ker še ni primerjalnih podatkov z enakim
obdobjem leta 2013, da bi lahko videli trend, ali je trend naraščanja, ali padanja, podobno za
posamezne dejavnosti. Če bi na podlagi  predloženega poročila, ki bi bilo primerno pripravljeno
videli, da so določene dejavnosti v minusu, bi to tudi lahko upoštevali pri potrjevanju programa
dela za tekoče leto 2015. Poročilo tudi nima kadrovskega načrta. Na seji kolegija župana z vodji
svetniških skupin je prisotne seznanil, da smo podelili koncesijo za vodo oskrbo in odvajanje in
čiščenje  odplak s 1.1.2015 Komunalnemu podjetju Ptuj d.d,;  s tem se je dejavnost v Javnih
službah Ptuj d.o.o. zmanjšala, zato bi se tudi pričakovalo, da bi to v poročilu bilo zajeto. Pri
planiranih rezultatih po posameznih dejavnostih bi se tudi pričakovalo, da bo v poročilu
projekcija – bilanca uspeha in bilanca stanja v naslednjem letu.

V skladu z zgornjimi navedbami delovnih teles in s svojimi ugotovitvami je župan točko umaknil
z dnevnega reda. Hkrati bo koncesionarju naloženo, da se do naslednje seje mestnega sveta
pripravi ustrezni predlog letnega programa za vsako posamezno javno službo za koledarsko leto
2015 posebej in ga skupaj z dopolnjenim devetmesečnim poročilom o poslovanju in izvajanju
posamezne gospodarske javne službe, predloži pristojnemu organu. Letni program sprejme
mestni svet na seji v mesecu februarju.

Zaradi premika in umika točk z dnevnega reda, se z vabili predlagane točke ustrezno
preštevilčijo.
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Ker ni drugih predlogov za spremembe ali dopolnitve z vabili predlaganega dnevnega reda, se
predlaga za 3. sejo sveta v sprejem naslednji

DNEVNI RED:
1. Predlog zapisnika 2. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj
2. Ugotovitveni sklep:

a) Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članici Mestnega sveta Mestne
občine Ptuj

b) Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članici Mestnega sveta Mestne
občine Ptuj

3. Pobude in vprašanja
4. Predlog Pravilnika o spremembah Pravilnika o plačah, sejninah in drugih prejemkih

občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles mestnega sveta, članov svetov ožjih delov
občine ter članov drugih organov Mestne občine Ptuj

5. Predlog Sklepa o podelitvi priznanja Mestne občine Ptuj na področju kulturne dejavnosti –
velika oljenka

6. Predlog Sklepa o spremembi Sklepa o višini subvencioniranja cene storitev obveznih
občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja za čiščenje komunalnih in padavinskih
odpadnih voda – čiščenje odplak v Mestni občini Ptuj

7. Predlog Sklepa o spremembi Sklepa o višini subvencioniranja cene storitev obveznih
občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja za odvajanje komunalnih in padavinskih
odpadnih voda – odvajanje odplak v Mestni občini Ptuj

8. Predlog Sklepa o spremembi Sklepa o višini subvencioniranja cene storitve obvezne občinske
gospodarske javne službe varstva okolja za oskrbo s pitno vodo - oskrba s pitno vodo v
Mestni občini Ptuj

9. Predlog Sklepa o soglasju k sistemizaciji delovnih mest v javnem vzgojno-izobraževalnem
zavodu Vrtec Ptuj

10. Predlog Sklepa o uskladitvi cen programov predšolske vzgoje v javnem vzgojno-
izobraževalnem zavodu Vrtec Ptuj

11. Volitve in imenovanja:
a) Predlog Sklepa o imenovanju dveh predstavnikov mestnega sveta ustanoviteljice v

Nadzorni svet podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o.
b) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda Center

interesnih dejavnosti Ptuj
c) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o imenovanju novega člana v Svet za

preventivo in vzgojo v cestnem prometu
d) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnice Mestne občine Ptuj v Svet Centra za socialno

delo Ptuj
12. Informacije

a) Informacija o zaključku postopkov manjših širitev območij stavbnih zemljišč na podlagi
29. člena Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o prostorskem načrtovanju po
sodbi Ustavnega sodišča RS

Branko Kumer je menil, da je ustanovitelj dolžan javnemu sektorju oz. drugim natančno
zakonsko, ali pa z odredbo predpisati, katere so sestavine v posameznem poročilu. Ne obravnava
se letno poročilo, ampak med letno poročilo, kajti kolikokrat v letu je potrebno, da posamezna
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institucija poda poročilo mora biti nekje opredeljeno. V odlokih to ni. Ali je bilo razmišljanje, da
je dobro, da bi devet mesečno poročilo bilo predloženo, potem se naj to tako tudi razume. Prav
tako tudi mora biti zapisano, ali mora podati k poročilu svoje mnenje nadzorni odbor, upravni
odbor. Sicer se je strinjal,  da se točka umakne iz dnevnega reda, vendar se naj ustrezni občinski
organi oz. službe v naslednjih 7 dneh dogovorijo, kaj je sestavina medletnega poročila.
Župan je menil, da se obravnava devetmesečno poročilo, pa tudi plan dela za leto 2015. V
odloku je zapisano, da se mestni svet s poročilom samo seznani in o njem ne odloča in če bi imeli
te dodatne podatke, ki so bili predlagani tudi na posameznih odborih, bi tudi lažje sklepali o
kvaliteti programa dela za leto 2015.
Rajko Fajt je vprašal, ali  je predloženo poročilo sestavljeno v skladu z navodili, ki so jih dobile
Javne službe Ptuj d.o.o. Če teh navodil ni, so navodilo sestavile po neki svoji »intuiciji«. Ko bodo
navodila jasna, kaj se pričakuje in želi, se poročilo lahko zavrne. Če pa je poročilo napisano
korektno kot se je pričakovalo, in so pričakovanja mestnega sveta v novi sestavi drugačna, bo to
mestni svet tudi moral akceptirati in službam dati nova pričakovanja. Povedal je še, da se z umiki
strinja, v primeru, da gradivo ni pripravljeno. Za 10. točko dnevnega reda pa je gradivo
pripravljeno, vendar če gradivo ni v skladu s pričakovanji nekoga, se  temu težko nasprotuje.
Župan je menil, da se poročilo ne zavrača,  saj to tudi ni naloga mestnega sveta, mestni svet se s
poročilom samo seznanja, sprejema pa plan dela za leto 2015.
Miran Meško je menil, da če se želi, da se mestni svet s poročilom seznani, mora poročilo ostati
na dnevnem redu današnje seje mestnega sveta, ni pa nujno, da mestni svet poročilo potrdi.
Strinjal se je z razmišljanjem župana, da se poročilo umakne iz dnevnega reda. Strinja se zato, ker
bi se naj v mesecu marcu pripravilo letno poročilo, ki bi naj vsebovalo vse podatke, ki so bili ali
predloženi vzporedno, ali niso bili, ker se ni zahtevalo. Na znanje je prav tako potrebno vzeti, da
se je v drugi polovici leta 2014 zamenjala upravljavska struktura in način upravljanja z javnimi
službami, enoosebno skupščino z županom je zamenjal mestni svet, zamenjal se bo tudi nadzorni
odbor, in to je bilo v vmesnem času, ko se je pripravljalo poročilo, ki je predloženo. Zato je prav,
da organi, ki so pristojni, da nadzirajo poslovanje, to tudi naredijo. Menil je,  da mestni svet
poročilo vzame na znanje, zato se 10. točka naj ne umakne iz dnevnega reda. Kakršnekoli
razprave o neznanju, o nestrokovnosti bi zelo slabo vplivale na podjetje Javne službe Ptuj d.o.o.,
katerega je občina 100 % lastnik, ki zaposluje 140 ljudi in ima letni promet 10 mio EUR. Hkrati
se naj sugerira lastniku, da z Javnimi službami Ptuj d.o.o. pripravi načrt, oz. usmeritev, kaj naj
Javne službe Ptuj d.o.o. delajo v bodoče. Res je, da so v osnovi namenjene za izvajanje javnih
del.
Župan je menil, da ni nobenega razloga, da bi hiteli, kajti četudi predloženega poročila mestni
svet ne sprejme na znanje, se delovanje Javnih služb Ptuj d.o.o. nič ne spremeni. Vključno s
poročilom bi se sprejel tudi program dela za leto 2015, in to je pomembnejši del, ki ga mestni
svet sprejme. Program dela pa se bo lažje in bolj kvalitetno naredil, če bodo vsi podatki o
poslovanju po dejavnostih, pa tudi indeksi glede na pretekla leta. Gre samo za to, da se lahko
oceni, ali je program dela, ki ga je direktor predstavil v programu dela tisti pravi, ki ga mestni
svet lahko podpre.
Dr. Štefan Čelan je povedal, da bi bila potrebna seznanitev glede obveznih gospodarskih javnih
služb, glede zakonodaje, na eni strani z ustrezno državno zakonodajo, na drugi strani pa z
občinskimi predpisi, saj bi potem verjetno lažje in kompetentnejše odločali o teh zadevah. Menil
je, da v konkretnem  primeru gre za mešanje funkcij.
Poročilo je preobsežno, saj bi moralo vsebovati samo obvezne gospodarske javne službe in
napoved za delo za obvezne gospodarske javne službe. Na odborih in komisijah pa so več ali
manj potekale razprave o tistem, o čemer razpravlja nadzorni odbor in poslovodstvo, ne pa
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skupščina, kar je v tem primeru mestni svet. Pri sklepu o poročilu župan lahko predlaga sklep, da
se poročilo sprejme na znanje, potrebno pa je pripraviti preglednejši in boljši program dela za leto
2015. Zato predlaga, da se ta točka umesti v dnevni red. Glede na to, da je bila relativno dovolj
kvalitetnih predlogov na sejah delovnih teles, bi naj mestni svet na seji v mesecu februarju
razpravljal o programskih usmeritvah za leto 2015.
Robert Šegula je povedal, da je odbor motilo predvsem to, da so samo na strani 48  predstavljeni
podatki iz finančnega vidika, prihodki, odhodki in dobiček v vrednosti 82.000 EUR. Prikazani bi
morali biti po dejavnostih in prav tako dobiček ali izguba. Po Zakonu o gospodarskih družbah, v
katerega zapadejo tudi Javne službe Ptuj d.o.o., je skupščina najvišji organ družbe in ima celo
višje kompetence in pristojnosti kot Nadzorni svet. Odbor je prepričan, da je točko potrebno
umakniti iz dnevnega reda in je prav, da se ne hiti. Kot je predlagal g. Kumer se naj v 7 dneh
pripravi oblika poročila po standardih. Prav pa je, da je mestni svet seznanjen z vmesnimi
medletnimi poročili v takšni obliki, kot je sestavljeno letno poročilo, da ima mestni svet v
določenem trenutku jasno sliko o Javnih službah Ptuj.
Mag. Martin Mlakar se je strinjal z razpravo g. Čelana, ki je povedal, da bi morala biti izvedena
razprava in predstavitev javnih služb. Na zadnji seji je tudi bilo eno izmed njegovih vprašanj,
kdaj bo to izvedeno.
Kot je povedal g. Šegula obstaja krovni predpis, in tudi edini v Republiki Sloveniji, ki ureja
računovodske izkaze, Zakon o gospodarskih družbah. Tega zakona se morajo držati vse
gospodarske javne službe, zavodi in ostale pravne osebe. In na podlagi  53. člena do 68. člena
ZGD so tudi pripravljeni in sprejeti računovodski standardi, ki kot takšni predstavljajo
podzakonski predpis.
29. člen Odloka o koncesiji za opravljanje določenih lokalnih gospodarskih javnih služb v Mestni
občini Ptuj (neuradno prečiščeno besedilo) drugi odstavek določa naslednje: »Koncesionar je
dolžan vsako leto pripraviti predlog letnega poročila za posamezno službo za prihodnje leto in ga
skupaj z devetmesečnim poročilom o poslovanju in izvajanju posamezne gospodarske javne
službe najkasneje do 15. 11. vsakega tekočega leta predložiti pristojnemu organu«. Iz tega
izhaja, da je devetmesečno poročilo sestavni del letnega programa, zato to ni ločena zadeva in
prav tako je potrebno predlog letnega poročila za posamezno službo za prihodnje leto skupaj z
devet mesečnim poročilom o poslovanju predložiti pristojnemu organu. Letno poročilo pa mora
imeti  vse računovodske izkaze skladno z ZGD, bilanco stanja, izkaz uspeha in IDP - izkaz
denarnih tokov, vendar pa teh podatkov  v predloženem poročilu ni, ni pa jih tudi za  naprej. Zato
vsi tisti člani odbora, ki so poročilo potrdili, so potrdili nekaj kar je v nasprotju z odlokom. Menil
je, da je edini pravilni način, da se 10. točka umakne iz dnevnega reda seje mestnega sveta in v 7
dneh se naj direktorju Javnih služb Ptuj d.o.o. vsebinsko predloži kaj vse mora letno poročilo
vsebovati in se naj takšno poročilo tudi pripravi.
Janez Rožmarin je menil, v gradivu ni plana, o katerem se je govorilo v današnji razpravi in bi
mu lahko dali večji poudarek.
Že na Odboru za okolje in prostor je poudaril, da se naj predstavijo vse  prednosti in izboljšave,
zato je menil, da se točka ne umakne iz dnevnega reda, saj bi se morda v razpravi lahko še kaj
dopolnilo.
Helena Neudauer je povedala, da župan umika 10. točko iz dnevnega reda seje mestnega sveta.
3. odstavek 31. člena pa določa, da se točka umakne iz dnevnega reda brez razprave in
glasovanja.
Rajko Fajt je menil, da če bi 10. točka ostala na dnevnem redu, bi jo lahko obravnavali in
opozorili na nepravilnosti, kajti če točke mestni svet tudi ne bi izglasoval bi lahko menil, da
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gradivo ni  dovolj dobro pripravljeno in se razprava podaljša na naslednjo sejo. Menil pa je, da je
razprava na današnji seji že opravljena, in lahko mestni svet o dnevnem redu glasuje za ali proti.

Ker ni bilo druge razprave o dnevnem redu, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje
predlagani dnevni red.

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih h glasovanju z
večino glasov (ZA-23, PROTI-0) sprejel predlagani dnevni red.

1. Predlog zapisnika 2. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj

Mag. Martin Mlakar je podal pripombo, da se pri 15. točki dnevnega reda Predlog Sklepa o
financiranju političnih strank v Mestni občini Ptuj, ob koncu razprave Roberta Šegula pravilneje
formira stavek in sicer: » Stroški, ki so namenjeni za delovanje političnih strank, so enakovredni
izgradnji dveh kilometrov pločnikov«.

Predsedujoči dal na glasovanje naslednji
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog zapisnika 2. redne seje Mestnega
sveta, s pripombo predlagatelja.

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 24 prijavljenih h glasovanju
soglasno (ZA-24) sprejel predlagani sklep.

2. Ugotovitveni sklep:
a) Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članici Mestnega sveta Mestne

občine Ptuj

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je pripravila ugotovitveni
sklep, ki je bil 22. 1. 2015 objavljen na spletni strani Mestne občine Ptuj.

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in ni imela pripomb.

Ker ni bilo razprave jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Ugotovitvenega sklepa o
prenehanju mandata članici Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu.

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih h glasovanju z
večino glasov (ZA-24, PROTI-0) sprejel predlagani sklep.

b) Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članici Mestnega sveta Mestne
občine Ptuj

Tudi tukaj je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) pripravila
ugotovitveni sklep, ki je bil 22. 1. 2015 objavljen na spletni strani Mestne občine Ptuj.
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Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in ni imela pripomb.

Ker ni bilo razprave jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Ugotovitvenega sklepa o
prenehanju mandata članici Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu.

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih h glasovanju z
večino glasov (ZA-24, PROTI-0) sprejel predlagani sklep.

3. Pobude in vprašanja

V skladu z 18. členom Poslovnika sveta člani mestnega sveta zastavljajo  pobude in vprašanja, v
pisni obliki pred sejo mestnega sveta in izjemoma ustno na seji sveta v primerih, ko gre za
trenutno pomembne zadeve, ki se nanašajo na delo ali zadeve iz pristojnosti mestne občine.
Pisna vprašanja in pobude, ki so bile posredovane za to sejo, so bile posredovane na mizo.

Branko Kumer, Polonca Enci, Svetniška skupina SMC, sta podala naslednjo pobudo:
Pobuda št. 3/3: Podhod pri železniški postaji na Ptuju predstavlja za mnoge Ptujčane
bližnjico do nakupovalnega središča (Qlandia). Svetnika Svetniške skupine SMC podajata
pobudo, da se prouči možnost izgradnje/izdelave poti v podhodu, po kateri bo možno peljati
kolo.
Obrazložitev: Veliko starejših občanov se odpravi po nakupih s kolesom oz. nakupovalnim
vozičkom, pa jim stopnice v podhodu predstavljajo nepremagljivo oviro.
Na seji so se ustno postavila naslednja:

Janez Rožmarin, Svetniška skupina Nova S. krščanski demokrati, je podal naslednjo
pobudo:
Pobuda št. 4/3: Daje pobudo, da se Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu
dotacija poviša na 1 evro po občanu.
Obrazložitev: Svet v svojem programu stori veliko za izobrazbo najmlajših in tudi šolo obveznih
otrok in izvaja manjše preventivne posege v  cestnem prometu. Vse aktivnosti, ki jih svet izvaja
so razvidne iz letnega poročila sveta.

Miran Meško, Svetniška skupina SD, je podal naslednjo pobudo:
Pobuda št. 5/3: V povezavi na pobudo 1/2 iz pretekle seje pove, da je bil odgovor strokovno
pripravljen vendar ni nakazal ničesar. Zato predlaga, da se na naslednji seji vodij
svetniških skupin z županom doreče in poda odgovor ali je interes, da se seje objavljajo in
so posnetki javno dostopni ali tega ni.
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4. Predlog Pravilnika o spremembah Pravilnika o plačah, sejninah in drugih prejemkih
občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles mestnega sveta, članov svetov ožjih delov
občine ter članov drugih organov Mestne občine Ptuj

Odbor za finance in Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo sta gradivo obravnavala
in podprla predlog stališč.

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sprememb pravilnika in ga predlagala
mestnemu svetu v obravnavo in sprejem v predloženem besedilu.

Ker ni bilo razprave jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Pravilnika o spremembah
Pravilnika o plačah, sejninah in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, članov delovnih
teles mestnega sveta, članov svetov ožjih delov občine ter članov drugih organov Mestne
občine Ptuj, v predloženem besedilu.

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih h glasovanju
soglasno (ZA-25) sprejel predlagani sklep.

5. Predlog Sklepa o podelitvi priznanja Mestne občine Ptuj na področju kulturne
dejavnosti – velika oljenka

Odbor za družbene dejavnost je obravnaval predlog sklepa in ga mestnemu svetu predlagal v
obravnavo in sprejem v predloženem besedilu.
Hkrati se je strinjal s pobudo Komisije za odlikovanja in priznanja, da se pristopi k spremembi
Odloka o priznanjih Mestne občine Ptuj, kjer se zapiše, da se ob kulturnem prazniku podeli ena
velika oljenka, v izjemnih primerih dve.

Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo je gradivo obravnaval in ga mestnemu svetu
predlagal v obravnavo in sprejem v predloženem besedilu.
Hkrati pa je odbor predlagal, da se v odloku o priznanjih opredelijo natančnejša merila za
podelitev velike oljenke in tudi vseh drugih priznanj, ki jih podeljuje Mestna občina Ptuj.

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in ga predlagala mestnemu
svetu v obravnavo in sprejem v predloženem besedilu.

Dr. Darja Koter je povedala, da je Odbor za družbene dejavnosti razpravljal o pobudi Komisije
za odlikovanja in priznanja, da se pristopi k spremembi odloka o priznanjih Mestne občine Ptuj,
vendar ni ničesar posebej izpostavil. Razmišljal je ali in kako določiti razmerje med veliko
oljenko in oljenko. Odbor je izpostavil, da bi bilo v odloku zapisano, da se velika oljenka podeli
izrecno za življenjsko delo.
Nuška Gajšek, predsednica Komisije za odlikovanja in priznanja je povedala, da so prejeli tri
predloge za podelitev velike oljenke. Pri odločanju o tem, komu podeliti veliko oljenko, je
komisija izhajala iz tega, da gre za nagrado za življenjsko delo. Komisija pa je tudi sprejela sklep,
da se gre v spremembo 16. člena Odloka o priznanjih Mestne občine Ptuj, da se praviloma podeli
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samo ena velika oljenka. Da pa se prepreči zloraba in popularizacija se naj doda, da se v izjemnih
primerih podelita največ dve veliki oljenki.
Komisija je soglasno odločila, da se velika oljenka podeli Andreju Božiču za življenjsko delo.
Županu je komisija predlagala, da se oljenka podeli Jerneju Forbiciju, Mladenu Delinu in
Kulturno – umetniškemu društvu DomKULTure.
Silvestra Gorjup je povedala, da je tudi Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo
razpravljal o predlogu komisije in se je strinjal s predlogom, da se velika oljenka vedno podeli za
življenjsko delo in vedno se naj podeli le ena velika oljenka. Potrebno pa je izdelati pravila, ki jih
je potrebno v odloku tudi opredeliti, saj bo potem veliko lažje tudi predlagateljem, kako ta
priznanja tudi podeliti.

Ker druge razprave o predlogu sklepa ni bilo, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje
naslednji
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o podelitvi priznanja
Mestne občine Ptuj na področju kulturne dejavnosti – velika oljenka Andreju BOŽIČU, v
predloženem besedilu.

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 26 prijavljenih h glasovanju
soglasno (ZA-26) sprejel predlagani sklep.

6. Predlog Sklepa o spremembi Sklepa o višini subvencioniranja cene storitev obveznih
občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja za čiščenje komunalnih in
padavinskih odpadnih voda – čiščenje odplak v Mestni občini Ptuj

Odbor za gospodarstvo, Odbor za finance in Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko
infrastrukturo so gradivo obravnavali in soglasno podprli predlog sklepa.

Statutarno pravna komisija k predlagani spremembi sklepa ni imela  pripomb in ga je
predlagala mestnemu svetu v obravnavo in sprejem.

Gorazd Orešek je predlagal, da se v bodoče, ko se bodo zadeve podaljševale, ki so že bile v
preteklem mandatu, npr. omrežnina, podajo bolj podrobne obrazložitve, ki se naj priložijo v
gradivu. Vprašal je, ali je učinek na proračun, ki je naveden pri  6. 7. in 8. točki dnevnega reda
izračunan za prva dva meseca ali za celo leto?
Andrej Trunk je pojasnil, da je učinek izračunan za dva meseca. Finančni učinek na proračun
glede na informacije o zneskih v preteklem letu predvidoma znaša 99.000 EUR. Ta sredstva se
morajo zagotoviti na postavki Subvencije cen.
Za odvajanje odplak (točka 7) pa je finančni učinek na proračun v višini 38.000 EUR.

Ker ni bilo druge razprave, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog  Sklepa o spremembi Sklepa o
višini subvencioniranja cene storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva
okolja za čiščenje komunalnih in padavinskih odpadnih voda – čiščenje odplak v Mestni
občini Ptuj, v predloženem besedilu.
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Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 26 prijavljenih h glasovanju
soglasno (ZA-26) sprejel predlagani sklep.

7. Predlog Sklepa o spremembi Sklepa o višini subvencioniranja cene storitev obveznih
občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja za odvajanje komunalnih in
padavinskih odpadnih voda – odvajanje odplak v Mestni občini Ptuj

Odbor za gospodarstvo, Odbor za finance in Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko
infrastrukturo so gradivo obravnavali in podprli predlog sklepa.

Statutarno pravna komisija k predlagani spremembi sklepa ni imela  pripomb in ga je
predlagala mestnemu svetu v obravnavo in sprejem.

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o spremembi Sklepa o
višini subvencioniranja cene storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva
okolja za odvajanje komunalnih in padavinskih odpadnih voda – odvajanje odplak v
Mestni občini Ptuj, v predloženem besedilu.

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 26 prijavljenih h glasovanju
soglasno (ZA-26) sprejel predlagani sklep.

8. Predlog Sklepa o spremembi Sklepa o višini subvencioniranja cene storitve obvezne
občinske gospodarske javne službe varstva okolja za oskrbo s pitno vodo - oskrba s
pitno vodo v Mestni občini Ptuj

Odbor za gospodarstvo, Odbor za finance in Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko
infrastrukturo so gradivo obravnavali in podprli  predlog sklepa.

Statutarno pravna komisija k predlagani spremembi sklepa ni imela  pripomb in ga je
predlagala mestnemu svetu v obravnavo in sprejem.

Ker ni bilo razprave,  jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o spremembi Sklepa o
višini subvencioniranja cene storitve obvezne občinske gospodarske javne službe varstva
okolja za oskrbo s pitno vodo - oskrba s pitno vodo v Mestni občini Ptuj, v predloženem
besedilu.

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 26 prijavljenih glasovanju z
večino glasov (ZA-25, PROTI-0) sprejel predlagani sklep.
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9. Predlog Sklepa o soglasju k sistemizaciji delovnih mest v javnem vzgojno-
izobraževalnem zavodu Vrtec Ptuj

Odbor za finance in Odbor za družbene dejavnosti sta predlog sklepa obravnavala in
predlagata, da ga mestni svet po obravnavi sprejme.

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in ga predlagala mestnemu
svetu v obravnavo in sprejem v predloženem besedilu.

Ker ni bilo razprave, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o soglasju k sistemizaciji
delovnih mest v javnem vzgojno-izobraževalnem zavodu Vrtec Ptuj, v predloženem
besedilu.

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 24 prijavljenih glasovanju
soglasno (ZA-24, PROTI-0) sprejel predlagani sklep.

10. Predlog Sklepa o uskladitvi cen programov predšolske vzgoje v javnem vzgojno-
izobraževalnem zavodu Vrtec Ptuj

Odbor za finance in Odbor za družbene dejavnosti sta predlog sklepa obravnavala in ga
predlagata mestnemu svetu v obravnavo in sprejem.
Odbor za družbene dejavnosti je soglašal s pripombo, da se pri točki 3. 2 (stroški materiala in
storitev) upošteva, da so priznani stroški višji in ne nižji, kot je zapisano v gradivu.

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in ga je predlagala mestnemu
svetu v obravnavo in sprejem v predloženem besedilu.

Mag. Martin Mlakar je povedal, da iz strukture predlaganih cen programov izhaja, da so se
stroški dela znižali, stroški materiala pa so se povišali skoraj za 16 % z obrazložitvijo, da se
dražijo energenti, povišali pa so se tudi stroški živil za slaba 2 %. Splošno znano dejstvo pa je, da
cene energentov padajo. Glede živil pa se je indeks stroškov živil v lanskem letu znižal zato, ker
je tudi večina kolektivnih pogodb o povračilu stroškov prehrane znižala povračilo stroškov
svojim zaposlenim. Predlagal je, da se pojasni, zakaj se povišujejo materialni stroški za 16 % in
živila za slaba 2 %.
Božena Bratuž, direktorica Vrtca Ptuj je povedala, da je v gradivu napačna navedba, da se
materialni stroški dvigujejo za 15,71 %. Na odborih je posebej opozorila, da stojijo na popolnoma
enakem nivoju kot v letu 2012, kajti v letu 2012 so bili Vrtcu Ptuj priznani materialni stroški v
višini 58,20 EUR vendar zato, da se je  cena v tistem trenutku nekoliko znižala, so bili materialni
stroški  priznani v stroških dveh kuharic, za kar je tudi dokument tako na občini, kot v vrtcu, in
ne gre za rast materialnih stroškov 15,71 %. Odbor za finance in Odbor za družbene dejavnosti
sta bila s tem  seznanjena.
Glede stroškov prehrane otrok je bila cena za tri obroke 1,82 EUR. V novi ceni programa znaša
strošek živil na otroka 1,85 EUR. Cene programov ostajajo na istem nivoju kot predhodne zato,
ker so v ceno vključeni tudi stroški, ki se porazdelijo na vse deležnike, kar pomeni ne samo v
breme Mestne občine Ptuj, ampak v breme tudi drugih občin in staršev.
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Robert Šegula je povedal, da so se v lanskem letu energetsko sanirali vsi vrtci Vrtca Ptuj, zato bi
se tudi pričakovalo neke pozitivne učinke in prihranke na energentih, ne pa da bi ostali na
enakem nivoju, saj se cene energentov nižajo, pa tudi energetska učinkovitost vrtcev bi morala
biti po tej sanaciji dosti višja. Vprašal je, ali že obstaja podatek, kakšni so pozitivni učinki
energetske sanacije na stroške energentov?
Božena Bratuž je pojasnila, da so sanirali 7 od 11 stavb. Sanacija je bila zaključena pozno v
jeseni, zato bodo učinki znani ob koncu kurilne sezone.
Janez Rožmarin je menil, da je morda potrebno iskati tudi kakšne notranje rezerve, občina mora
pokriti vse račune, ki pa niso tako mali. Gre za to, da se naj znotraj poiščejo rezerve, saj se opaža,
da so presežki, ki se naj porabijo tudi za programske zadeve in nadgradnjo, oz. tiste izbirne
vsebine, saj starši vse to tudi dodatno plačajo. Ravnateljica je sicer pojasnila, koliko stane
prehrana, vendar pa je potrebno vedeti, da občino vsak otrok stane 14 EUR, zato se je potrebno
racionalno obnašati tudi pri preverbi računov.
Predlagal je, da se zadeve pojasnijo, saj je pri vsaki spremembi cene, ne glede ali se cena
povišuje ali znižuje izražena bojazen, da bodo starši morali kaj dodatno plačati.
Božena Bratuž je povedala, da sta osnova za plačilo staršev, višina cene programa in odločba
Centra za socialno delo o deležu plačila staršev.
Občina ne plačuje računov vrtcu, ampak pokriva razliko med deležem starša do 100 % vrednosti
cene programa.
Nekaj prihrankov na račun KAD, ki so ga v letu 2012 izplačevali zaposlenim, se je v letu 2013
namenilo za nakup didaktike. V letu 2014 je bila dana pobuda, da bi se ta sredstva in sredstva
pridobljena iz vzpodbud zaposlovanja invalidov, namenila za sanacijo sanitarij v Vrtcu Mačice,
župan pa je mnenja, da se sredstva namenijo za rešitev problema uprave Vrtca.

Ker ni bilo druge razprave, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o uskladitvi cen
programov predšolske vzgoje v javnem vzgojno-izobraževalnem zavodu Vrtec Ptuj, v
predloženem besedilu.

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih h glasovanju
soglasno (ZA-25) sprejel predlagani sklep.

11. Volitve in imenovanja:
a) Predlog Sklepa o imenovanju dveh predstavnikov mestnega sveta ustanoviteljice v

Nadzorni svet podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o.

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je na podlagi 58. člena
Poslovnika sveta oblikovala predlog sklepa o imenovanju dveh predstavnikov mestnega sveta
ustanoviteljice v Nadzorni svet podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o., in sicer da se v nadzorni svet
imenujeta mestna svetnica Nataša VUK in mestni svetnik Branko KUMER.

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo sta se
seznanila s predlogom sklepa in nista imela pripomb.

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in ni   imela pripomb.
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Ker ni bilo razprave, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o imenovanju dveh
predstavnikov mestnega sveta ustanoviteljice v Nadzorni svet podjetja Javne službe Ptuj,
d.o.o., v predloženem besedilu.

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih h glasovanju
soglasno (ZA-25) sprejel predlagani sklep.

b) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda Center
interesnih dejavnosti Ptuj

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je na podlagi 58. člena
Poslovnika sveta oblikovala predlog sklepa o imenovanju predstavnikov Mestne občine Ptuj v
Svet zavoda Center interesnih dejavnosti Ptuj, in sicer za Klemna RUTARJA, Matica BERA,
Tino ALIČ in  Jureta HANCA.

Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil s predlogom in ni imel pripomb.

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in ni imela  pripomb.

Ker ni bilo razprave, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o imenovanju
predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda Center interesnih dejavnosti Ptuj, v
predloženem besedilu.

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih h glasovanju z
večino glasov (ZA-24, PROTI-0) sprejel predlagani sklep.

c) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o imenovanju novega člana v Svet za
preventivo in vzgojo v cestnem prometu

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je na podlagi 58. člena
Poslovnika sveta oblikovala predlog sklepa o prenehanju dolžnosti člana MILANA KRAJNIKA
in o imenovanju novega člana v Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu za DARKA
ROJSA.

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo sta se
seznanila s predlogom sklepa in nista imela  pripomb.

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in ni imela pripomb.

Milan Krajnik je povedal, da se je za odstop kot član Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem
prometu odločil, ker je menil, da bi bil preangažiran, če bi še naprej opravljal tudi to nalogo. Svet
za preventivo in vzgojo v cestnem prometu dela dobro in je dobro voden in nobenega drugega
razloga ni za odstop.
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Župan se je Milanu Krajniku zahvalil za dosedanje delo v svetu.

Ker druge razprave ni bilo, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti
člana in o imenovanju novega člana v Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, v
predloženem besedilu.

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih h glasovanju z
večino glasov (ZA-24, PROTI-0) sprejel predlagani sklep.

d) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnice Mestne občine Ptuj v Svet Centra za socialno
delo Ptuj

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je na podlagi 58. člena
Poslovnika sveta oblikovala predlog sklepa o imenovanju Julije TEPEŠ, kot predstavnice Mestne
občine Ptuj v Svet Centra za socialno delo Ptuj.

Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo se je seznanil s postopkom o oblikovanju
predloga sklepa o imenovanju predstavnice Mestne občine Ptuj v Svet Centra za socialno delo
Ptuj.
Hkrati je odbor svetniškim skupinam predlagal, da za predstavnike v svete zavodov Komisiji za
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlagajo kandidate, ki so za to delo strokovno
usposobljeni in področje dela poznajo.

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in ni imela pripomb.

Ker ni bilo razprave,  jo je predsedujoči  sklenil in dal na glasovanje naslednji
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o imenovanju
predstavnice Mestne občine Ptuj v Svet Centra za socialno delo Ptuj, v predloženem
besedilu.

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih h glasovanju z
večino glasov (ZA-24, PROTI-0) sprejel predlagani sklep.

12. Informacije
a) Informacija o zaključku postopkov manjših širitev območij stavbnih zemljišč na podlagi

29. člena Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o prostorskem načrtovanju po
sodbi Ustavnega sodišča RS

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo se je z informacijo seznanil.

Prav tako se je z informacijo seznanila Statutarno pravna komisija.
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Druge informacije

- naslednja, 4. redna seja mestnega sveta bo predvidoma v ponedeljek, 23. februarja 2015.
Župan je svetnice in svetnike opozoril,  da aktivnosti delovnih teles za 4. sejo MS zapadejo v
teden med 16. in 20. februarjem, ko je tudi pustni torek, zato bodo določeni odbori potekali v
spremenjenih terminih;

- osrednja proslava ob slovenskem kulturnem prazniku, bo v četrtek 5. februarja ob 19. uri v
kongresno kulturni dvorani dominikanskega samostana na Ptuju;

- sprejem pred 55. mednarodno karnevalsko povorko bo v nedeljo 15. februarja ob 11. 30 v
poročni dvorani Mestne občine Ptuj;

- danes 26. januarja se je pričela javna razgrnitev občinskega prostorskega načrta - OPN za
Mestno občino Ptuj.

SKLENITEV SEJE:
Ker je bil dnevni red 2. redne seje mestnega sveta izčrpan, se je predsedujoči navzočim na seji
zahvalil za udeležbo in sodelovanje ter sejo sklenil ob 14.30.

Zapisnik pripravili:
Kornelija F. Orlač
Anica Paj

Miran Senčar
župan Mestne občine Ptuj


